

Referat fra generalforsamling den 7. april 2025 kl. 19.30

Mikkel (Revisor) var med på mødet.

Kasper fra børneudvalget er dirigent.

Trine tager referat.

Jesper årsberetning:

Fremgang af medlemmer gennem hele året. Også mange hold der skal findes hal tid til.

Der har været de sædvanlige stævner heriblandt svanecup.

Mange hold kører sommertræninger og stævner i sommeren.

Håndboldskolen er retur ligesom i de gamle dage.

Der er oprettet forskellige udvalg:

- Børneudvalget
- Seniorudvalget
- sponsorudvalget kører desværre ikke mere. Vi håber stadig det er noget der kan komme op og køre, da det er en for stor opgave for bestyrelsen. Bestyrelsen vil tage fat i SponsorSalg, som forhåbentlig kan hjælpe.

Bemærkninger til årsberetningen:

Kasper:

Vedr. sponsorudvalg han kender en som har trukket sig som sponsor fra hovedafdelingen, da han ikke vidste hvad han fik for det.

Er der et koncept som man kan sælge ind til en sponsor, så de får et eller andet ud af det. Det kunne være fedt med et sponsorkoncept - men hvordan gør vi det.

Det bliver meget personbåret ud fra hvem man kender.

Stefan:

Man kan evt. lave kampsponsor, så de kommer på Facebook når vi reklamer for kampene

Kasper:

vedr. børneudvalget – hvordan kan vi gøre det bedre og hvad skal udvalget være. Børneudvalget skal måske kun omhandle noget fællesskabende omkring klubben og alt andet, skal måske ligge i et fagligt-/træne udvalg.

Louise:

Vi får ikke forældrene med i udvalget, når det er haltider og bookning af kampene osv. – men nemmere at få dem med til afholdelse af events osv. Men vi mangler forældre der kommer på banen.

Regnskabet:

Grundet at bestyrelsen har fundet ud af, inden for de seneste par dage, at der mangler at blive betalt ca. 150.000 kr. i halleje og det ikke har været en del af hverken regnskabet eller budgettet vil der blive indkaldt til ekstra ordinær generalforsamling den 19. maj kl. 20.15.

Bestyrelsen vil i den forbindelse gennemgå konto og bilag for 2023 og 2024, så vi kan fremlægge et gennemsigtigt regnskab, som viser, hvor der har været manglende beløb.

Alt det bestyrelsen ville have berettet omkring det forgangene år omkring visioner, mål og de forskellige udvalg vil derfor blive skubbet til den ekstraordinære generalforsamling i stedet for.

Punkter der nævnes i forbindelse med regnskabet

Vi har startet dialog med hovedforeningen omkring afvikling af dette.

Vi har generelt kørt med underskud 2022, 2023 og 2024, derfor er vores egenkapital blevet spist op.

Vi har ikke haft profit på vores sponsorer, det har været ren betaling til udgifter og engangsbetalinger.

Store tilgodehavende på kontingenter og sponsorer.

Pris for kontingent hænger ikke sammen med det det koster at drive klubben.

Folk betaler ikke for sommertræning, men vi har udgifter til halleje ligeledes er folk til beach, hvor vi også har udgiften.

Samarbejdsaftalen med Odder skal ligeledes gennemgås.

Vi skal simpelthen igennem alt.

Mikkel, vores revisor kan derfor ikke godkende vores regnskab.

Vi skal i den forbindelse også have en kasser, som ikke sidder i bestyrelsen.

Diverse kommentar:

Mikkel:

Hvilke tiltag skal der ske, for at vi kommer på ret køl igen. Det er et stort ansvar at styre økonomien og derfor skal der sidde en som kun styrer dette og ikke har andre opgaver i bestyrelsen. Mikkel sidder med til møder og vil gøre sit for at hjælpe os på ret køl igen.

Så inden der er klarhed, vil det være forkert at melde noget ud omkring regnskabet. Vi skal have åbenhed og have en køreplan.

Jesper:

Vi skal være mere hård i det når det kommer til den manglende betaling af kontingent.

Stefan:

Det er et kæmpe ansvar at styre det med kontingenter og det ansvar skal måske også breddes ud.

Allan:

Sommertræning giver mere mening for nogle hold end andre.

Kunne også være at man skulle sige, at den nye sæson starter fra maj, så man regner sommerperioden med.

Martin:

Man kunne sige første del af sæson koster 1000 og fra maj koster den 1500 kr., når man har sommertræningen med.

Jesper:

Lige nu kan vi ikke sige så meget mere. Vi kommer med nyt regnskab og nyt budget.

Vi ved ikke om man kan have personvalg med til den ekstra ordinær generalforsamling, dette skal vi først have undersøgt. (i forbindelse med, at vi skal have fundet en kasser)

Forslag:

Der er ikke kommet nogle forslag er der noget andet, så er det under eventuel.

Bestyrelsen:

- Alle fem genopstiller til bestyrelsen – der er ikke indvendinger med det.
- Er der nogle der har lyst til at stille op til bestyrelsen – der var ikke nogen.

Eventuelt:

- Martin: Vi skal have styr på trænerne, da der også mangler nogle rundt omkring – så vi er i gang i god tid.
 - Børneudvalget (Martin og Louise) kan kigge ind i det for børneudvalget
 - Der er opslag der kører for U17 og U19 drenge – det er svært at finde nogle til disse årgange, både på pige og drenge siden.
- Daniel: vedr. Odder samarbejdet – Jeg mener det var et kæmpe plus at starte som U13, så jeg håber det bliver taget med i overvejelserne på sigt. Det var dog et særtilfælde at de blev slået sammen og det var kun fordi der ikke var nok spillere for hverken Odder eller BMI.
 - Martin: Kan man lave samarbejdet helt fra starten af, så man nærmest fusioner. Da Odder har nået mere i forhold til niveau og sponsor.
 - Allan: der opstår et problem hvis man samler de unge årgange hvor der er mange spillere, for så kan man ikke være i en hal.